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Medborgarförslag om frisbeegolf 

 

Hejsan 
 
Jag bor precis intill Solbergaskogen. Under denna sommar har det varit en del bus 
med ungdomar. Flera gånger har dottern och jag hittat ett gömställe för en moped 
"troligen stulen" som jag rapporterat i både hittegods, kontaktat 11414 etc. En 
moped som saknade avgasrör och som ungdomarna buskörde ibland. 
 
En tanke som slog mig är något som skulle kanske öka tryggheten i skogen, öka 
rörlighet och något som är en engångskostnad. Nämligen frisbee golf korgar. Dom 
är robusta och svåra att förstöra och kräver inget underhåll. Med mer rörelse där så 
skulle det bli mindre attraktivt för ungdomarna att ha det som bus tillhåll. 
 
Tack på förhand 
 


